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Referat af  

Skolebestyrelsesmøde 

Mandag d. 17. april 2023, kl. 18.30 – 21.00 

 

 
 
Ordstyrer:  
Referent: Mette. 
Afbud: Morten, Pia. 
 
 

Dagsorden 

Nr. Punkt  Indhold  

 

Referat 

 

1 Godkendelse af dagsorden 
 
 

 
Elevrådet må meget gerne bed om at få 
byttet rundt på punkterne. 

2 Nyt fra elevrådet 
 
 
 

Vi starter med at se resultatet af udskolingens 
trivselsdag. 

Vi så pallesofaerne fra trivselsdagen, der 
fungerer rigtig godt og har givet plads til 
mere hyggeligt elevsamvær. 
 
Viktoria fortalte om elevrådets arbejde i 
år. Elevrådet har holdt det sidste ”rigtige” 
møde inden nyvalg i maj. 
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Trivselsdagen fungerede rigtig godt, men 
skal have flere skift på værkstederne. 
Elevrådet lavede værkstederne i 
samarbejde med de lærere, der var på 
værkstederne. Det var dejligt med et 
synligt/ praktisk resultat. 
Elevrådsrepræsentanterne havde lavet en 
Kahoot til hver klasse.  
Næste gang skal vi sørge for at vi 
kommer endnu mere på tværs af 
klasserne. 
Elevrådet søger puder til pallesofaerne. 
Elevrådet har lavet en årsberetning. 
Vi har et lille seriøst elevråd med 
repræsentation i skolebestyrelsen. 
Elevrådet har sørget for at få doneret 
paller/kabeltromler. 
Elevrådet har arrangeret trivselsdag på 
skolen, hvilket bliver en fast tradition. 
Elevrådet har lavet plakater om elevrådet 
samt lavet nye vedtægter. 
Hallen er nu åben i pauserne for 9. 
klasserne. Det er nu tilladt at få besøg i 
klasserne. 
Elevrådet arbejder stadig på et bedre 
udemiljø (basketbane, skraldespande 
m.m.), og vil næste år også gå videre til 
kommunalbestyrelsen. Ligeledes arbejder 
elevrådet for varieret undervisning. 
 
 

3 Nyt fra formanden 
 

 Svar på varmtvandsbassin i samarbejde 
med Ådalskolens bestyrelsesformand. 
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Skrivelse efter kontaktforældremøde lagt 
på Aula sammen med information om 
skoleforum. 
 
Skal vi lave et (ca. kvartalsvis) 
nyhedsopslag fra skolebestyrelsen om, 
hvad vi arbejder med? 
 
Ny skoleleder ansat pr. 1/5 2023 
 
Bestyrelsen laver et skriv som 
anerkendelse af medarbejderne på 
Byskovskolen inden ny skoleleder træder 
til. 
 
Det er svært/umuligt for skolebestyrelsen 
at komme igennem omkring 
trafiksituationen. Det er farligt med de 
mange huller. Skoleelever kommer for 
sent, da bussen ikke kan dreje ind. Claus 
tager fat i busselskaberne, så der kan 
komme pres på (Anchersen og Arriva). 
 
Claus har haft kontakt med Jesper Ulrich 
omkring økonomigruppe, men der er 
fortsat ikke sket noget omkring dette. Vi 
har fortsat brug for at blive klædt på i 
forhold til at forstå økonomien. Stine og 
Claus tager fat i dette igen. 
 

4 Nyt fra skoleledelsen 
 
 

 
Sira er konstitueret skoleleder i denne 
periode, Vi mangler fortsat ledelse, så der 
er travlt. 
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Der arbejdes på tre 5. klasser til næste 
skoleår ud fra kommende 61-62 elever, 
så der kommer færre elever i hver klasse. 
I den sammenhæng forsøges der i 
samarbejde med Kildeskolen at tage 
højde for, at der ikke skal laves tre nye 7. 
klasser, så der ikke bliver behov for 
yderligere skift på det tidspunkt. Der er 
lokalemæssigt plads på mellemtrinnet. 
Dette kommer til at ske i samarbejde med 
forældrerepræsentanter og forældre i de 
berørte klasser.  
 
Der ansat nogle nye lærere, nogle pr. 
1.maj. 
 
 

5 IT og medier 
 

Sira giver status jf. årsplanen. BYOD i udskolingen fungerer godt.  
 
Mobilfri skole fungerer ligeledes efter 
hensigten. Det har givet mere arbejdsro 
samt mere socialt liv i pauserne uden 
mobiltelefoner. Vi bruger fortsat mobiler 
i undervisningen til fx løb, kortfilm etc. 
Vi har desuden undgået diverse 
konflikter omkring det at filme 
hinanden/deling på sociale medier. 
 
Der arbejdes fortsat på at implementere 
mobilfri skole fuldt ud på begge 
matrikler. 
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SSP har faste arrangementer omkring 
digital dannelse og er desuden til 
rådighed ved ”akut” behov. 
 

6 Team: Udskolingen Sira fortæller om udskolingen; trivsel, 
brobygning, overgang til ungdomsuddannelse, 
valgfag, prøver mm. 

Sira præsenterede PowerPoint fra 7. 
klasses intromøde. 
 
9 klasser i udskoling/200 elever 
Nedordning for udskolingslærere, så 
eleverne har kendte ansigter, og lærerne 
kender den kultur eleverne kommer fra 
og dermed lette overgangen fra børn til 
unge mennesker. 
Høj faglighed - individbestemt. 
Nye fag i udskolingen bl.a. fysik/kemi, 
samfundsfag og valgfag. 
Hovedvægten på mellemtrinnet er lagt på 
færdigheder, der nu skal i spil og bruges 
på anden vis. 
 
Samarbejde med UU 
(uddannelsesvejlederne) om 
ungdomsuddannelser. 
 
Lejrskole i 8. klasse. 
 
Opmærksomhed på 
karaktergennemsnittet, hvor der er positiv 
progression i alle fag. Ligeledes er tallet 
for andel af elever, der har opnået min. 
02 vigtigt, så eleverne kan komme på 
erhvervsuddannelserne. 
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Mellemformer, er en mulighed i en 
periode med fortsat tilknytning til 
stamklasse fremfor at visitere til andet 
skoletilbud. De to mellemformer har to 
forskellige profiler. 
 
Eksamen, herunder mulighed for 
fritagelser og afvigelser. 
 
Overgangen til ungdomsuddannelser er 
vi rigtig gode til på afd. Benløse, der har 
større overgang til ungdomsuddannelser 
end landsgennemsnittet, trods en stor 
andel, der er i tvivl om hvad de vil efter 
skolen (jf. ungeprofilundersøgelsen). 
 
Brobygning, hvor eleverne ser de 
forskellige uddannelsessteder.  
Derudover praktik i både 8. og 9. klasse, 
hvor vi opfordrer alle til at tage i praktik. 
 
Krav med udgangspunkt i den enkelte 
elev. 
 
Ungeprofilundersøgelsen: 
Fokus på manglende søvn i udskolingen 
har hjulpet, da vi havde en del elever, der 
ikke fik nok søvn. 
 
Stadig vigtigt med fokus på morgenmad 
og frokost, hvor der er plads til 
forbedring. Udskolingslærerne spiser 
frokost sammen med deres klasser de 
første 10 min. af spisepausen 



7 
 

 
Skolebestyrelsen foreslår at arbejde med 
nogle af disse fokuspunkter (søvn, 
morgenmad, frokost) ud fra den gode 
måde at blive ved med at tage disse 
snakke på. 
 
Daglig cigaretrygning er ikke et problem. 
Første gang eleverne prøver at ryge og 
drikke, er de meget unge (5-6. klasse). 
Vigtigt, at forældrene tør tage den snak i 
klasserne. 
 
Et godt ungdomsmiljø med både små og 
store sammen. Der er fælles aktiviteter i 
udskolingen, fællessamlinger, 
julefrokost. 
 
Brug for fokus på trivsel, der bølger lidt 
op of ned og er på niveau med 
kommunen samt udvikling i elevfravær, 
der er stigende. 
 
Fokus: Brug for en voksen at tale med. 
Skolebestyrelsen foreslår, at vi snakker 
med elevrådet omkring dette. 
 

7 Ny 7. årgang Vi har aftalt at holde kaffemøde for nye 
forældre – dato, rammer, vigtig info mm. 

 Vi runder dette 16. maj - kaffemøde for 
forældrene i halvanden times tid med 
skolebestyrelsen og plads til snak i de 
nye klassers forældregruppe. 19. eller 20. 
juni vil være en god dag for at sikre, at de 
kommende nye lærere kan være med 
sammen med eleverne. 
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8 Skolebestyrelsens årsberetning Gennemgang af, hvad vi gerne vil have med i 
årsberetningen. 

Skolebestyrelsen tager stilling til hvornår, 
årsberetningen skal ud og hvordan, vi 
skal invitere til drøftelse. 
Vi skal desuden have klarhed over, hvem 
er her i to år, hvem er her i 4 år osv.? Vi 
mangler desuden suppleanter. 
Vi tager stilling til dette på næste møde. 
 
Årsberetning: 
Ny bestyrelse 
Valg/valgprocedure 
Høringssvar 
Ledelsessituationen, økonomi m.m. 
Tak til Flemming, velkommen til 
Henning 
Trafik 
Skoleforum 
Kontaktforældremøde 
Skolens udvikling og strukturer 
Kompetenceudvikling 
Særlige tiltag i centeret 
Gode historier 

9 Eventuelt 
 

 Brandsikkerhed i kælder samt ved 
pallesofaer - er det, der sker forsvarligt, 
er der flugtveje? Mulighed for at invitere 
brandmyndighederne. Claus vil gerne 
deltage i dette. 
 
OBS Skoleforum 16. maj eller 23. maj jf. 
næste møde? 
 
Hvad får vi ud af at have 
modtageklasserne på skolen. Bliver vi 
kompenseret for pladsmangel? Hvad 
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betyder det for fagligheden i klasserne? 
Eleverne udsluses til egne 
distriktsklasser. 
 
Skoleseminar lørdag omkring 
forældresamarbejde online 
skole/forældre. 
 
Morten har sendt noget ud, som alle 
skulle skrive på. Dette følges der op på i 
forældregruppen via Messenger. 

 
Mødet hævet kl.: 21.01 

 

Næste møde: 16. maj 


